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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

De fractie van de SP heeft naar aanleiding van de besluitvorming van het Fonds Podiumkunsten op 

grond van artikel 45 vragen gesteld: 

1. Heeft het college kennis genomen van het besluit van het Fonds Podiumkunsten? Is dit 

besluit aanleiding om subsidiering van Zwolse theatergezelschappen te herzien? (NB: ook 

The Young Ones heeft geen subsidie voor 2017-2020 toegekend gekregen, maar kreeg deze 

in het verleden ook niet) 

2. Is naar mening van het college het voortbestaan van Theater Gnaffel gezien deze 

tegenvallers op subsidiegebied nog wel te garanderen? Is het college bereid om eventueel 

een beperkte extra financiële bijdrage aan Theater Gnaffel beschikbaar te stellen als 

overbrugging terwijl andere financieringsbronnen worden gezocht? Is het college eventueel 

bereid de eerdere bezuiniging terug te draaien gezien de omstandigheden? 

3. In hoeverre verhoudt naar mening van het college de afwijzing van de aanvraag van The 

Young Ones tot de ambities van het college? Is dit aanleiding om eventueel de subsidierelatie 

te herzien? 

4. Is het college het met de SP eens dat de besluiten van het Fonds Podiumkunsten een ernstige 

dreiging vormen voor de kwaliteit en pluriformiteit van het Zwolse theateraanbod? Zo ja, 

welke acties mogen wij van het college verwachten? 

In deze informatienota informeren wij u over onze antwoorden daarop.  

Kernboodschap – beantwoording vragen 

1. Heeft het college kennis genomen van het besluit van het Fonds Podiumkunsten? Is dit 

besluit aanleiding om subsidiering van Zwolse theatergezelschappen te herzien? (NB: ook 

The Young Ones heeft geen subsidie voor 2017-2020 toegekend gekregen, maar kreeg deze 

in het verleden ook niet) 

 

Het college heeft kennis genomen van de besluitvorming van fonds Podiumkunsten en Fonds 

Cultuurparticipatie. De uitkomst heeft ons verrast, mede vanwege het uitgesproken belang van de 

stedelijke regio buiten de randstad. We hebben vertrouwen in de kwaliteit, innovatie en bijzondere 

samenwerkingen zowel lokaal als provinciaal en landelijk. Dit hebben we ook uitgesproken in onze 

cultuurnota. Ze scoren hoog op basis van ambities, zichtbaarheid, verbinding en samenwerking en 

cultureel ondernemerschap.  

Na de besluitvorming zijn we in gesprek gegaan met onder andere Theater Gnaffel, The Young Ones 

en provincie Overijssel. Deze gesprekken lopen nog volop. De besluitvorming van de landelijke 

fondsen heeft een grote impact op de exploitatie van Theater Gnaffel en The Young Ones en mogelijk 

ook op de provinciale bijdrage.  

De organisaties werken momenteel aan een nieuw toekomstperspectief: welk toekomstperspectief is 

haalbaar en welke exploitatie past daarbij. De organisaties willen wel de kwaliteit kunnen leveren, zoals 

afgelopen jaren. De omvang van de activiteiten zal wel behoorlijk worden bijgesteld, als doorgaan 

haalbaar blijkt.  

Op dit moment is er nog geen aanleiding om onze subsidies voor 2017-2020 te herzien, omdat het 

toekomstperspectief nog onvoldoende duidelijk is.  

 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm


3 

 

voorstel 

 

 

 

  

Datum 30 augustus 2016 

 

 

3/3 

 

 

2. Is naar mening van het college het voortbestaan van Theater Gnaffel gezien deze 

tegenvallers op subsidiegebied nog wel te garanderen? Is het college bereid om eventueel 

een beperkte extra financiële bijdrage aan Theater Gnaffel beschikbaar te stellen als 

overbrugging terwijl andere financieringsbronnen worden gezocht? Is het college eventueel 

bereid de eerdere bezuiniging terug te draaien gezien de omstandigheden? 

 

Het voortbestaan is op dit moment niet te garanderen. Dit geldt zowel voor Theater Gnaffel als voor 

The Young Ones. Theater Gnaffel zet op dit moment een deel van haar activiteiten door binnen de 

huidige exploitatie en  het eigen vermogen. Komende weken tijd wordt benut om te kijken naar andere 

financieringsbronnen; voor 2017 is alleen het subsidie van gemeente Zwolle (conform Cultuurnota) 

vastgelegd. Zoals hierboven is aangegeven lopen de diverse gesprekken nog en is het te vroeg om 

uitspraken te doen over overbruggingskredieten of herziening van subsidies.   

 

3. In hoeverre verhoudt naar mening van het college de afwijzing van de aanvraag van The 

Young Ones tot de ambities van het college? Is dit aanleiding om eventueel de subsidierelatie 

te herzien? 

The Young Ones heeft een aanvraag bij zowel Fonds Podiumkunsten als Cultuurparticipatie ingediend. 

Beide aanvragen zijn afgewezen. The Young Ones heeft daarbij ingezet op een 

professionaliseringsslag, die zij nodig achten. Deze kan nu niet gemaakt worden. De instelling beraadt 

zich nu op haar toekomst. Doorgaan op de ingeslagen weg, is niet mogelijk. Er wordt gewerkt aan een 

mogelijk toekomstperspectief. Daarover is zij in gesprek met provincie Overijssel en gemeente Zwolle.  

 

4. Is het college het met de SP eens dat de besluiten van het Fonds Podiumkunsten een ernstige 

dreiging vormen voor de kwaliteit en pluriformiteit van het Zwolse theateraanbod? Zo ja, 

welke acties mogen wij van het college verwachten? 

De besluitvorming van Fonds Podiumkunsten en Cultuurparticipatie zijn hard aangekomen en zijn van 

invloed op onze stedelijke regio. We zijn in gesprek met provincie, instellingen en landsdeel Oost. We 

kijken op welke wijze beïnvloeding mogelijk is. Over deze uitkomsten informeren wij u later.  

Openbaarheid 

Ja  

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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besluit 
 
 

Jaargang   

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen SP Subsidie Theater Gnaffel 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 06-09-2016 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 26 september 2016, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


